
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2022/23, která se konala 26.4. 

2023 v Brandýse  

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. Příprava VH – procesní záležitosti 

3.  Finanční záležitosti – informace z banky, příspěvky na Final 4 aj. 

4. Informace k plánovanému školení trenérů 

5. Soutěže- připomínky, průběh, kvalifikace, zpráva STK 

6. Informace z Vv 

7. Různé 

 

Ad 1.  

Kontrola proběhla, úkoly splněny 

 

Ad 2. 

P.Čeněk informoval přípravě VH, Výbor schválil dokumenty, které budou představeny na VH 

a zároveň schválil účetní uzávěrku, kterou i s dalšími ekonomickými podklady zveřejní na webu 

STC. 

P.Čeněk byl pověřen předáním podkladů a pozvánky na VH k uveřejnění na webu do 28.4.2023 

 

Ad 3. 

 

Ekonomika –  

- B.Žánová prezentovala nakládání s finančními prostředky a záměr zřízení dalšího 

podúčtu. Většina finančních prostředků je v současné době uložena na spořícím účtu 

STC. 

- Výbor projednal příspěvek na F4 a rozhodl, že náklady na komisaře (pokud bude 

přítomen) uhradí v plné výši, ostatní náklady na pořádání semifinále a finále F4 mužů 

uhradí vždy pořadatel a rozdělí je následně mezi týmy a oblast rovným dílem. V případě 

1.kola se do rozdělených nákladů nezapočítává pronájem, v případě finále na neutrální 

půdě se budou dělit všechny náklady na 5 dílů. 

- Výbor diskutoval problematiku potvrzení za uhrazené poplatky a rozhodl, že se pro 

kluby budou na vyžádání vystavovat vždy 2 souhrnné faktury (9-12 a 1-5) 

- Výbor rozhodl vyhovět žádosti BK Brandýs o příspěvek ve výši 20 000,-Kč na pořádání 

MČR ze zůstatku financí, určených na pořádání turnajů. 

- T.Benda přednesl zprávu o průběhu a výsledku F4 žen  

- Výbor schválil vyplacení příspěvku za výhru v F4 žen ve výši 8000,-Kč na základě 

faktury a blahopřeje Kladnu k vítězství v SBL 



 

 

Ad 4. 

 

- Plánované školení trenérů za vedení T.Holešovského bude přesunuto na září. Obsahem 

by mělo být správné vedení tréninkové jednotky. Jako host bude pozván P.Budínský – 

úkol trvá 

- Výbor dále pověřil P.Čeňka přípravou školení elektronického zápisu a vyškolení dalších 

osob, které budou vypomáhat s implementací EZ v klubech 

- P.Čeněk informoval o využití EZ při MČR U13 v Brandýse 

 

Ad 5. 

 

Byla předložena zpráva STK o průběhu soutěží. Nejvíce řešené problémy –  

- Výbor řešil pořadatele Final 4 mužů. 1.kola budou sehrána na hřišti nejlépe postavených 

týmů v jednotlivých skupinách (Kladno, Réma). Utkání o 1.a 3.místo bude sehráno na 

neutrální půdě v Kolíně. V Kladně bude zastupovat oblast M.Modr, v Nymburce a 

Kolíně T.Benda. 

- Final 4 mužů budou rozhodovat 3 rozhodčí, náklady na 3.rozhodčího a komisaře uhradí 

federace. 

- V NRL budou od příští sezóny povinně používány elektronické zápisy, Výbor rozhodl 

o jejich používání v kat U11,12,13. Kluby dostanou od oblasti maximální podporu 

(školení společné i individuální přímo v klubech) 

- Pro příští sezónu rozhodl Výbor o změně při pořádání závěrečných turnajů. I v těchto 

turnajích budou děti ohodnoceny, i když se nejedná o turnaje o přeborníka. 

- Výbor diskutoval možnost rozdělit soutěž mužů znovu na KP I. a KP II. v případě, že 

pro KP II. bude alespoň 5 týmů. Dále se diskutovala možnost hracího termínu v pátek. 

Kluby budou dotázány na názor na tuto variantu, která se požívá i v jiných oblastech 

 

Ad 6. 

 

- P.Čeněk informoval o přípravě návrhů na projekty oblasti, budou diskutovány i na VH. 

- 2.6. bude další schůze připravovaného ČABTu v Hradci Králové před utkáním 

reprezentace s VB. 

Ad 7. 

 

- Příprava VH STC CBF – termín konání 29.5.2023 od 18 hodin  v Brandýse.  

- Oblast nebude vypisovat krajskou soutěž U14 a U15, protože podle informací z ČBF 

bude v této kategorii vypsána NRS. Přihlášky budou tedy sbírány centrálně 

- T.Masár navrhl pořádání turnajů 3x3. Výbor souhlasí a pověřuje P.Čeňka komunikací 

s T.Masárem a konkretizací jednotlivých kroků. 



 

- B.Žánová informovala o zapojení středočeských rozhodčích do podpory MČR U11 

v Ostravě. Celá akce je koordinována s R.Vyklickým. Výbor děkuje všem zúčastněným 

a tuto snahu podporuje.  

 

Další schůze se bude konat 29.5.2023 v Brandýse od 17,00 před VH 

 

 

 

 

        Zapsala B.Žánová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


